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INTERPELACJA  

W sprawie przyspieszenia sprzedaŜy mieszkań 

Szanowny Panie Prezydencie 

Na dyŜur radnego zgłosiła się mieszkanka naszego maista - [wyłączenie jawności w zakresie danych 

osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard 

Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych], zamieszkała przy ulicy Dietla 
[wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji 

publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych]. Pani ta 
zgłosiła chęć nabycia mieszkania , z duŜą pewnością spełnia warunki ale przekazano jej 
,Ŝe okres oczekiwania to około rok. Pani ma 78 lat , jest dość schorowana i obawia się ,Ŝe 
coraz trudniej będzie jej zajmować się tą sprawą. 

Pani zgłosiła wniosek o sprzedaŜ 23 czerwca 2008 , nr sprawy GF /04/ 71451/93/08. 

Uprzejmie proszę o rozwaŜenie przyspieszenia tej sprawy !! 
Uprzejmie   proszę   o   informację   ,   jakie   działania   naleŜy   podjąć   aby   realnie 
przyspieszyć sprzedaŜ mieszkań dla większej liczby oczekujących ! 
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